
Protokół Nr XXXVI/09 
z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 15 września 2009r. o godz.14:30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Adamski otworzył XXXVI nadzwyczajną 
sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności, aktualnie 
w sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecna usprawiedliwiona radna Barbara 
Szostak i Jolanta Karaśkiewicz ), co wobec ustawowego składu rady 
15 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący A.Adamski poinformował, iŜ do porządku obrad naleŜy 
wprowadzić dodatkowy projekt uchwały 2.2. w sprawie  określenia zasad 
udzielania dotacji z budŜetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Ponadto  zwrócił się z zapytaniem , czy są  inne propozycje lub uwagi  do 
porządku obrad.  
Innych propozycji i uwag do porządku obrad radni nie wnieśli. 
 
Ad.1.3. 
 
Przedstawienie porządku obrad. 
W związku z tym, iŜ do porządku obrad uwag nie wniesiono, porządek poddano 
pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
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Ad.2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad.2.1.zaciagnięcia przez gminę Rzepin kredytu długoterminowego w 
banku dysponującym środkami z linii kredytowej Europejskiego Banku 
Inwestycyjnego(EBI). 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, iŜ na poprzedniej sesji podjęto uchwałę w powyŜszej 
sprawie. JednakŜe  gmina otrzymała informację , iŜ kredytami z tej linii 
dysponują tylko dwa banki w Polsce tj. Bank Ochrony Środowiska 
i BGK .W związku  z tym gmina wystosowała pismo do BGK, po czym 
otrzymała  odpowiedź, iŜ BGK nie podpisał umowy z EBI. 
Jak wynika z powyŜszego na tamten moment tylko BGK dysponował tymi 
środkami. 
JednakŜe  kilka dni temu dyrektor BGK poinformował telefonicznie, Ŝe  jeszcze 
dwa banki w Polsce podpisały  umowę z EBI. 
Wobec czego w Polsce są juŜ trzy banki, dlatego nie moŜna uzyskać środków z 
wolnej ręki musi być ogłoszony przetarg –  stąd teŜ nastąpiła zmiana zapisu w 
sprawie „zaciągnięcia kredytu długoterminowego w banku  dysponującym 
środkami z linii kredytowej EBI” , w poprzedniej uchwale podjętej w dniu 
09.09.2009r. był zapis  „ W Banku Gospodarstwa Krajowego z  linii kredytowej  
EBI”. 
Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 
Jednocześnie uchyla się uchwałę nr XXXIV/43/09 Rady Miejskiej z dnia 
24.08.2009r. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ad.2.2. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budŜetu gminy na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, iŜ w dniu dzisiejszym przyszła informacja z 
Regionalnej Izby Obrachunkowej , iŜ w par.1. w punkcie 1 cytowanej uchwały 
naleŜy rozszerzyć zapis  dot. podmiotów uprawnionych do otrzymania dotacji. 
Było „ Osoba fizyczna ,jednostka  samorządu terytorialnego lub inna jednostka  
organizacyjna będąca właścicielem bądź posiadaczem zabytku wpisanego do 
rejestru , albo posiadająca taki zabytek w trwałym zarządzie moŜe ubiegać się o 
udzielenie z budŜetu gminy na dofinansowanie prac konserwatorskich , 
restauratorskich oraz  robót budowlanych w tym zabytku”. 
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W chwili obecnej brzmi następująco„ Osoba fizyczna , jednostka organizacyjna 
posiadająca tytuł prawny do zabytku wynikający z prawa własności , 
uŜytkowania wieczystego, trwałego zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego 
albo stosunku zobowiązanego moŜe ubiegać się o udzielenie dotacji celowej z 
budŜetu gminy na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy tym zabytku”.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ponadto  Burmistrz podziękował za mobilność radnych . Jak widać Ŝycie idzie 
do przodu  i  nigdy nie wiadomo jakie potrzeby wynikną w trybie pilnym. 
Dlatego dzisiejszą sesję zwołano, aby dopiąć sprawy związane z wnioskami. 
  
Następnie radny G. Kazieczko poinformował , iŜ jadąc do urzędu ,  wjeŜdŜając 
na ul. Wojska Polskiego jest odwrócony znak „zakaz wjazdu” – co stwarza  
duŜe niebezpieczeństwo, gdyŜ od strony szkoły nie widać  , Ŝe jest zakaz wjazdu 
w związku z  czym, kierowca moŜe wjechać pod prąd i moŜe spowodować 
czołowe zderzenie pod urzędem. 
 
Ad.3. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  
Andrzej Adamski o godz. 14:40 zamknął XXXVI nadzwyczajn ą sesję Rady 
Miejskiej w Rzepinie. 
 
Protokółowała:                                                               Przewodniczył: 
 
M.Szewczyńska                                      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
                                                                                   (-) Andrzej Adamski 


